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Què passa amb l’aigua del poble?
(article publicat al butlletí municipal L'IM, número 193, abril de 2021)

  

La CUP volem un municipi amable i socialment just i responsable. Per això, un dels nostres objectius és
resoldre l’assumpte del servei municipal d’aigües. Venim d’un contracte prehistòric i de durada eterna, i
ara toca renovar. La nostra proposta sempre ha estat la mateixa: municipalitzar el servei perquè sigui el
poble qui decideixi sobre l’ús i condicions d’un servei bàsic i fonamental, sense que cap empresa en faci
negoci.

La legislatura passada vam aconseguir el compromís de l’elaboració d’un Pla Director que havia de servir
per avaluar el servei i estudiar la possible municipalització. Un cop redactat el Pla Director, vam reclamar-
lo diverses vegades, per poder analitzar-lo. L’equip de govern va trigar molt a facilitar-nos aquest
document. De fet, ens va arribar abans per membres de l’oposició.
Hem constatat que l’equip de govern no ha fet la tasca d’analitzar aquest Pla. En el seu lloc, han
encarregat un informe tècnic (per valor d’11.000 €) que, al nostre parer, és buit de contingut i
descontextualitzat, ja que no té en compte la realitat del nostre municipi.

Des del Govern, ens diuen que la municipalització de l’aigua, i agafant-se a aquest informe, no és factible
ni recomanable. Seguim sense el debat, sense conèixer l’estat de la xarxa i sense saber quin és el negoci
que fan amb nosaltres.
Per això, un cop més, volem deixar palès el nostre compromís amb els drets i els serveis públics, perquè
siguin realment públics i a l’abast de tothom.
Seguirem lluitant!
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